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I N F O R M A C E   Z   R A D Y  

    Vážení spoluob�ané  
 
      velice rychle uplynul druhý prázdni-
nový m�síc a nastal �as zhodnotit stav 
pln�ní úkol� v rozvoji m�sta za osm m�-
síc�  roku 2007 a p�ipravit uskute�n�ní 
plánovaných akcí na poslední t�etinu to-
hoto roku. 
     B�hem prázdnin  se poda�ilo z dotace 
Programu  obnovy  venkova  realizovat 
vým�nu oken u schodišt� v základní ško-
le a provést �adu drobných úprav uvnit� 

budovy. V dalším období se v ZŠ a  MŠ 
podle pot�eb a finan�ních možností zam�-
�íme na další opravy. 
     Z  p�id�lených  dotací  musíme  ješt� 
letos provést protipovod�ová opat�ení u 
domu �p. 51 a provést opravu  kapli�ky 
v Lu�kovicích. Stále �ekáme na rozhod-
nutí Ministerstva školství �R o p�id�lení 
dotace na plynofikaci kotelny ve škole a 
Ministerstva pro místní rozvoj o p�id�lení 
dotace na opravu komunikací v Bo�icích 
a Lu�kovicích. V p�ípad� p�id�lení dotace 

by se ob� tyto akce  musely realizovat 
také ješt� v tomto roce. 

Dále mi dovolte, abych vás  pozval na 
5. zasedání  m�stského zastupitelstva, 
které se bude konat ve st�edu 19. zá�í 
2007 v 17 hodin. Hlavní náplní zasedání 
bude zhodnocení hospoda�ení m�sta v 
roce 2007, zastupitelé rozhodnou o další 
strategii stavebního rozvoje m�sta a dále 
pak bude projednána agenda související 
s životem m�sta a jeho  �ástí. 

                            M. Brunclík 

20. zasedání   RM  8.8. 2007 
 

Rada: 
-vzala na v�domí oznámení Policie �R o  
 komunika�ních závadách (zna�kách) 
-p�izvala na jednání nejv�tší neplati�e  
 nájemného  
-vzala na v�domí žádost o místo uklíze�- 
 ky 
-schválila umíst�ní satelitní antény na  
 dom� �p. 102 
-schválila návrh dohody  o umíst�ní septi- 
 ku s vlastníky byt� v domech �p 260,261 
 a 262 
-schválila prezentaci m�sta ve Zlatých 
 stránkách 
-schválila návrh dohody na z�ízení v�cné- 
 ho b�emena mezi  m�stem a spole�ností  
 E.ON 
-projednala žádost o odkup pozemk�  
 v Lu�kovicích a p�edloží ji ZM 
-doporu�í  ZM úpravu nájemného od 1. 1.  

 2008 
-projednala žádosti o byt v �p. 119 - roz- 
 hodnutí odložila 
-projednala cenovou nabídku na plynofi- 
 kaci bytu v dom� �p. 45 – rozhodnutí  
 odložila 
-vzala na v�domí vyhlášku o zahájení  
 stavebního �ízení na stavbu komunikace  
 R4 
-vzala na v�domí oznámení o p�id�lení 
dotace na opravu kapli�ky v Lu�kovicích. 
 
21. zasedání   RM 29. 8. 2007 
 

Rada: 
-projednala s nejv�tšími neplati�i nájem- 
 ného splátkový kalendá� na uhrazení  
 nedoplatku 
-projednala situaci ve výb�ru poplatk� za  
 odvoz odpadu 
-vzala na v�domí nové žádosti o byt 
-p�id�lila  byt v dom� �p.  119  na dobu  

 ur�itou 
-schválila finan�ní p�ísp�vek na 4. ro�ník  
 „Setkání loutek…“ 
-schválila umíst�ní satelitní antény na 
 dom� �p. 45 
-posoudila finan�ní nabídku na opravu  
 st�echy v dom� �p. 48 a �p. 64 
-schválila vyjád�ení k okresnímu soudu o 
 pln�ní alternativního trestu obecn� pro- 
 sp�šných prací 
-vyjád�ila souhlas s navrhovanou autobu- 
 sovou linkou  Praha – �eský Krumlov 
-souhlasí se stavebními úpravami  
 v nebytovém prostoru domu �p.  51 
-schválila žádost o p�evod pozemk� od  
 Pozemkového fondu �R 
-doporu�í ZM  z�ízení v�cného b�emena  
 v k.ú. Lu�kovice 
-doporu�í  ZM prodej pozemk� v k.ú.   
 Mirotice 
-nedoporu�í  ZM sm�nu pozemk� v k.ú. 
  Radobytce. 

P O Z V Á N K A 
 

                 na ve�ejné zasedání zastupitelstva m�sta Mirotice, které se koná  
                dne 19 . zá�í  2007 v  17.00 hod. v budov� radnice v Miroticích.                                                            
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A n k e t a  
Tentokrát jsme s anketou na téma, co 
by se m�lo v obci, kde žijí, zm�nit, na-
vštívili již poslední v po�adí, obyvatele 
Strážovic. 
 

   Také zde se hovo�ilo o tématech spo-
le�ných všem osadám spadajícím pod 
správu m�sta Mirotic. 
   Náš první dotaz se týkal místních ko-
munikací. Jejich stav p�ímo v obci se 
místním jeví jako celkem dobrý, i když 
menší opravy by byly na míst�, ocen�na 
byla nov� upravená cesta do Jarotic, vel-
mi nutná je však oprava komunikace do 
Stráže.  
   V otázce dopravní obslužnosti se dotá-
zaní shodli, že  je problematická: p�íliš 
málo spoj� na to, aby se lidé bez auta 
mohli dostat nap�. k léka�i, na ú�ad �i na 
nákup (na ten snad jen odpoledním spo-
jem, který ovšem jede zp�t už po 20 mi-
nutách), zárove� však také p�íliš málo 
pasažér� na to, aby se rozší�ení spoj� 
mohlo vyplatit. V tomto jsou Strážovi�tí 
realisté. 
   Stejn� racionáln� posuzují i zásobová-
ní: do vesnice jezdí jednou týdn� pojízd-
ná prodejna, zákazník� tu má jen n�kolik, 
ti jsou s jejími službami pom�rn� spoko-
jeni, ostatní �eší zásobování v�tšími ná-
kupy s vlastní dopravou, nap�. v super-
marketech.  
   Pokud se jedná o odpady, zde byly vy-
��eny n�které kritické p�ipomínky a ná-
m�ty: jako v jiných osadách, i zde je vel-
ký kontejner zneužíván "p�espolními" a 
p�epl�ován odpadem, který do n�ho ne-
pat�í. Proto místní navrhují umístit u n�j 
informa�ní tabulku (ukládat se smí... - 
nesmí...) a n�kde mimo, nap�. u blízkého 
rybníka, z�ídit povolenou skládku na bio-
logický, p�ípadn� stavební odpad. Vítáno 
by také bylo �ast�jší vyvážení kontejne-
r�, zejména na t�íd�ný odpad. 
   Když jsme se místních zeptali na jejich 
vlastní nápady, co v obci �ešit, zlepšit, 
shodou okolností se opakovan� ozvaly 
zmínky o nevyužité ú�ední místnosti a 
bývalé obecní knihovn�. Jeden názor zn�l 
ve prosp�ch využití t�chto prostor jako 
klubovny pro místní mládež, která je zde 
pom�rn� aktivní, vzniklo nap�. hasi�ské 
družstvo mladých, hraje se tu stolní tenis 
atd.. Ovšem po incidentu s podez�ením 
na požívání drog (v n�mž však hlavními 

viníky prý byli mimostrážovi�tí) je ú�ed-
ní místnost uzav�ena a poznenáhlu chát-
rá, zatímco mládež musí hrát stolní tenis 
v hasi�ské zbrojnici... Jiný názor navrhu-
je domek s ú�ední místností prodat, další 
pak vnit�n� p�epažit "hasi�árnu" a v její 
zadní �ásti z�ídit klubovnu. "M�sto by 
mohlo n�co pro ty mladé ud�lat, t�eba 
taky branky na h�išti by se jim r�it� hodi-
ly." Z toho všeho vyplynulo, že Strážo-
vi�tí v této v�ci o�ekávají aktivitu od 
M�Ú Mirotice, n�jaké p�ínosné �ešení.  
    A ješt� jednou kritika: údržba ve�ej-
ných prostranství je nedostate�ná. Se�ení 
je málo �etné a n�kdy n�která plocha 
(h�išt� !) není pose�ena v�bec, pracovní 
�eta z�ejm� nemá p�esné instrukce.  
    Ke Zpravodaji m�sta Mirotic nebyly 
vy��eny žádné p�ipomínky, k celkovému 
vzhledu obce ano: nevzhledné okolí zám-
ku, chátrající budovy ZD, ovšem, jak se 
zú�astn�ní shodli, to je v�c majitel� ob-
jekt�, "to my ani m�sto asi neovlivníme". 
    Jak se zdá (a opakovan� zazn�lo), cel-
kov� se lidem ve Strážovicích žije "zatím 
docela klidn� a bez velkých nesnází". 
 

Stanovisko m�sta 
Ukládání odpadu. 
     V minulosti,  p�i p�ijímání rozhodnutí, 
jak �ešit zp�sob likvidace odpad� 
v jednotlivých �ástech obce, byla dána 
p�ednost velkoobjemovým kontejner�m.  
Mezi d�vody, pro� tak bylo rozhodnuto,  
pat�ilo mimo jiné i to, že náklady na je-
jich po�ízení byly velice nízké,  cca 
15.000,- K� za jeden kus.  Dále byl p�ed-
poklad, že vzhledem k po�tu obyvatel 
bude jejich provoz podstatn� levn�jší než 
p�i zavedení popelnic.  Toto se  potvrdilo 
v t�ch �ástech obce, kde k t�mto nemají 
snadný p�ístup „p�espolní“.  M�sto zva-
žuje zp�sob,  jak dál.  Jednou  z   mož-
ností je zavedení popelnicového zp�sobu 
odvozu odpadu. Ten by vy�ešil zneužívá-
ní kontejner� cizími ob�any, ale p�inesl  
by problém, jak  likvidovat odpad, který 
se nevejde do popelnice. V tomto p�ípad� 
vzniká ur�itá obava z �erných skládek.  
Kone�né rozhodnutí, jak dále �ešit likvi-
daci odpad� v jednotlivých �ástech obce, 
bude spojeno s kon�ící životností stávají-
cích kontejner�. 
     Z�ízení povolené skládky na biologic-
ký a stavební odpad je velice náro�né, jak 

po stránce administrativní, tak i provozní.  
Ob� tyto komodity nebyly v minulosti na 
vesnici odstra�ovány,  ale dále využívá-
ny.  Biologický odpad byl kompostován a 
stavební rozd�len na �ást vhodnou na 
úpravu cest a �ást vhodnou k dalšímu 
stavebnímu využití.  Tento postup by m�l 
být realizován i v sou�asnosti. 
Využití stávajících budov a pozemk�, 
které jsou v majetku m�sta. 
    Se stanoviskem ob�an�, že budova 
bývalého OV je nevyužit, a lze jen sou-
hlasit.   V sou�asné dob� slouží pouze ke 
konání voleb.  Bude-li  zájem ze strany 
místních tuto nemovitost užívat ke smys-
luplné aktivit�, m�sto se tomuto  bránit 
nebude.  Odkoupením pozemk� p�ileh-
lých k této budov� , rybník� Lahotky, 
Va�atovského a pozemku kolen hasi�ské  
zbrojnice vznikl ucelený komplex nemo-
vitostí ve st�edu obce,  který by m�l slou-
žit ob�an�m Strážovic.  Jak tyto nemovi-
tosti využít, bude záležet na místních 
lidech. 
Údržba ve�ejných prostranství. 
     Snahou m�sta je vy�ešit údržbu, to je 
p�edevším se�ení, ve�ejných prostranství  
ve všech �ástech obce s ur�itou pravidel-
ností.  V letošním roce došlo k podstatné-
mu rozší�ení ploch, které byly uklízeny. 
V n�kterých �ástech byly pose�eny po-
zemky, kterých se kosa nedotkla n�kolik 
let. Toto p�ineslo i zvýšené nároky na  
stávající techniku. Bohužel s tím bylo 
spojeno i v�tší procento poruch, které 
bylo zap�í�in�no hlavn� poškozením ža-
cích �ástí  stroj� nárazem do kamen�. 
N�které pozemky, v p�ípad� poškození 
k�ovino�ezu, se staly pro zbývající tech-
niku zcela nedostupné. V opa�ném p�ípa-
d�, se�ení velkých ploch, které jsou 
vhodné pro žací traktor, bylo zcela neren-
tabilní sekat k�ovino�ezem.  Poruchy na 
sekací technice byly hlavní p�í�inou, že 
se nám nepoda�ilo zcela naplnit náš zá-
m�r úklidu ve�ejných prostranství 
v plánovaném rozsahu a �ase. 
Na p�ipomínku, že h�išt� nebylo pose�e-
no v�bec uvádíme, že toto bylo posekáno 
p�ed „fotbalovou“ akcí konanou v m�síci 
srpnu. 
     Na v�tšinu p�ipomínek si ob�ané od-
povídají sami, s t�mito názory lze jen 
souhlasit. 

 
Kondi�ní cvi�ení pro ženy pokra�uje. Cvi�íme každou st�edu od 18 do 19 hod. v mate�ské škole.  

Za�ínáme 5.9. 2007. Info. M. Vokatá, mob. 777267969 
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A) Obecn� 
 

     Každý vlastník (�i uživatel) stavby, 
ve které p�i jejím užívání vznikají odpad-
ní vody, je povinen zabezpe�it jejich 
zneškod�ování v souladu s právními 
p�edpisy na ochranu vod. 
     Pokud není možnost napojení na ka-
nalizaci pro ve�ejnou pot�ebu, má vlast-
ník nemovitosti možnost odpadní vody 
shromaž�ovat v žump� (jímce) nebo je 
po p�edchozím �išt�ní vypoušt�t. 
 

Žumpa je bezodtoková vodot�sná jímka, 
kde se shromaž	ují splaškové vody. Ob-
sah žumpy je nutné vyvážet ke zn�škod-
n�ní na �istírnu odpadních vod (�OV). 
Žumpy se nepovažují za vodní díla. 
Vlastník žumpy by pro ú�ely prokázání, 
že zajiš
uje pravidelné vyvážení obsahu 
žumpy na �OV, m�l uchovávat p�íslušné 
doklady (nap�. faktury).  
 

Vypoušt�ní odpadních vod - lze prová-
d�t pouze na základ� platného povolení 
vodoprávního ú�adu. 
P�íslušným vodoprávním ú�adem pro 
nemovitosti nacházející se na území m�s-
ta Mirotice je M�stský ú�ad Písek, odbor 
životního prost�edí a VLHZ. Tento odbor 
najdete v Budovcov� ulici (u kostela - 
bývalý Okresní ú�ad). 
Platné povolení je takové, které vydal 
p�íslušný vodoprávní ú�ad (d�íve vodo-
hospodá�ský orgán), kde je uvedena do-
ba, na kterou je povolení k vypoušt�ní 
odpadních vod vydáno, a tato doba dosud 
neuplynula. 
Septik - nádrž s p�epážkami 
(doporu�ovány min. 3 komory), po me-
chanickém �išt�ní je voda vypoušt�na. 
Septik s biologickým stupn�m �išt�ní - 
septik, za nímž následuje další - biologic-
ký - stupe� �išt�ní, jako nap�. zemní �i 
pískový filtr, ko�enová �istírna odpadních 
vod. 
Vypoušt�ní odpadních vod do vod po-
vrchových nebo podzemních: 
 Pro povinnost mít povolení k vy-
poušt�ní odpadních vod neexistuje žádná 
výjimka, povolení vydaná do 31. 12. 
2001 zanikají dnem 1. 1. 2008 (pokud již 
nezanikla uplynutím doby, na kterou byla 
ud�lena). 
Nadále z�stávají platná pouze rozhodnutí 
vydaná (resp. pravomocná) po 1. lednu 
2002.  
Vypoušt�ní odpadních vod do ve�ejné 
kanalizace: 
     Pokud se jedná o kanalizaci povole-
nou, která má schválený kanaliza�ní �ád, 
pak se na vypoušt�ní odpadních vod do 
této kanalizace nevztahuje vodní zákon, 
ale zákon o vodovodech a kanalizacích.  

Povolení vydaná pro vypoušt�ní tedy 
platí i nadále (pokud již nezanikla uply-
nutím doby, na kterou byla ud�lena). 
 

B) Co z toho všeho vyplývá  
pro vlastníky nemovitostí na území 
m�sta Mirotice? 
 

1) Kdo shromaž�uje odpadní vody v 
žump�, musí i nadále zajistit vodot�snost 
žumpy, její vyvážení na �OV  (odpad ze 
žumpy lze sv��it k p�eprav� jen firm�, 
která má k p�eprav� takového odpadu 
p�íslušné povolení) a m�l by uchovávat 
doklady o vyvážení. 
Odpadní vody nikam nevypouští, nepo-
t�ebuje tedy ani  povolení k jejich vy-
poušt�ní. 
Samoz�ejm� i stavba žumpy by nem�la 
být „�ernou stavbou“, vlastník musí mít 
doklad o tom, že byla povolena. 
 

2) Kdo vypouští odpadní vody do vod 
povrchových (nap�. �eka, rybník, potok) 
nebo podzemních (tj. do p�dních vrstev, 
z nichž mohou vniknout - prosáknout do 
podzemních vod) musí mít platné povo-
lení (tj. u kterého neuplynula doba, na 
kterou bylo povolení ud�leno). 
 

a) Vypouští ze septiku (nádrž pro mecha-
nické �išt�ní, akceptovatelný jen septik 
t�íkomorový): 
 - a má platné povolení vydané 
p�ed 1. 1. 2002 - do 1. 7. 2007 m�l žádat 
o prodloužení stávajícího povolení - po-
volení nelze vydat bez dopln�ní o biolo-
gický stupe� �išt�ní (nap�. zemní �i pís-
kový filtr, ko�enová �istírna) 
 - a nemá povolení (nebo nepožá-
dal do 1. 7. o prodloužení) - musí žádat o 
povolení - povolení nelze vydat bez dopl-
n�ní o biologický stupe� �išt�ní. 
 

b) Vypouští ze septiku s biologickým 
stupn�m �išt�ní 
    Vypouští z domovní �istírny odpad-
ních vod: 
 - a má platné povolení vydané 
p�ed 1. 1. 2002 - do 1. 7. 2007 m�l žádat 
o prodloužení stávajícího povolení 
  - a nemá povolení (ev. nepožádal 
o prodloužení) - musí žádat o povolení. 
3) Kdo vypouští odpadní vody do ka-
nalizace pro ve�ejnou pot�ebu 
(pouze v Lu�kovicích, Miroticích, Ra-
dobytcích a Strážovicích) 
 - a má platné povolení (tj. kde 
neuplynula doba, na kterou bylo povolení 
ud�leno - vydané kdykoliv) - povolení 
platí i nadále (ale samoz�ejm� na dobu, 
na kterou bylo ud�leno) 
 - a nemá povolení - musí žádat o 
povolení - povolení k vypoušt�ní ze sep-
tiku nelze vydat bez dopln�ní o biologic-

ký stupe� �išt�ní. 
 K žádosti o povolení k vypoušt�ní 
odpadních vod do kanalizace je t�eba 
p�iložit souhlas vlastníka �i provozovate-
le kanalizace k vypoušt�ní a kopii smlou-
vy o odvád�ní odpadních vod. 
 

4) Kdo vypouští odpadní vody do ka-
nalizace ukon�ené �istírnou odpadních 
vod (�OV) 
(Mirotice - ul. Za Truhlárnou a Ke 
Struhám, tj. nový stavební obvod) 
Není dovoleno vypoušt�t odpadní vody 
p�es domovní �OV, septik (ani provede-
ním p�ipojení p�es žumpu), tj. vypouští se 
ne�išt�né vody z domu p�ímo do kanali-
zace. Není pot�eba žádného povolení k 
vypoušt�ní odpadních vod. 
 

C) Dopl�ující informace 
 

Otázka staveb (za�ízení) pro �išt�ní 
odpadních vod: 
Stavba nebo zm�na (nap�. dopln�ní septi-
ku o biologický stupe� �išt�ní) vodního 
díla vyžaduje stavební povolení od vodo-
právního ú�adu.  
Nezbytnou p�ílohou žádosti je projektová 
dokumentace zpracovaná oprávn�ným 
projektantem (autorizovaná osoba pro 
vodní - d�íve vodohospodá�ské - stavby, 
dokumentaci opat�í kulatým razítkem), 
doklady o vlastnictví (p�íp. o jiném právu 
založeném smlouvou) dot�ených pozem-
k�, souhlas obecního stavebního ú�adu se 
stavbou (M�Ú Mirotice, odbor výstavby, 
životního prost�edí a dopravy), a další 
doklady, které podle konkrétní povahy 
v�ci ur�í vodoprávní ú�ad. 
 

Žádosti si žádný žadatel nevymýšlí sám, 
podávají se na ú�edních tiskopisech, které 
jsou p�ílohou vyhl. �. 432/2001 Sb. (p�íp. 
je možné si tiskopisy p�íslušných žádostí 
vyzvednout u vodoprávního ú�adu). 
 

 Poznámka: 
     Znovu uvádíme, že p�íslušným vodo-
právním ú�adem pro shora popisovanou 
problematiku je M�stský ú�ad Písek, od-
bor životního prost�edí a VLHZ, odd�lení 
vodního hospodá�ství. Najdete jej v Bu-
dovcov� ulici (u kostela, budova bývalé-
ho okresního ú�adu).  
Ú�ední dny jsou:   
pond�lí  od 7 do 16 hodin, st�eda od 7:30 
do 17 hodin, pátek od 7 do 14 hodin. 
Telefon na úst�ednu je 382 330 111. 
     Doporu�ujeme, pokud se p�jdete na 
M�Ú Písek informovat na postup ve Vaší 
v�ci, vezm�te s sebou veškeré dochované 
doklady k vodnímu dílu a k vypoušt�ní 
odpadních vod. 
 

                              Pokra�ování na str. 4 

Problematika vypoušt�ní odpadních vod 
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Pokra�ování ze str. 3 
 
     Zárove� upozor�ujeme, že sou�asná 
situace v �ešení “vodní problematiky“ 
klade na vodoprávní ú�ady nezm�rné 
nároky. Nebývale ohromné množství 

p�ijímaných žádostí a žadatel� na stran� 
jedné a nezvýšený po�et pracovník� vo-
doprávních ú�ad� na stran� druhé Vás 
m�že vystavit delšímu �ekání jak na ú�a-
du, tak na požadované rozhodnutí. V��í-
me, že všichni tuto situaci chápete, a p�i 

vy�izování žádostí využijete své trp�li-
vosti, za což všem p�edem d�kujeme. 
                                                              
                   Blanka Cízlová 
    vedoucí odboru výstavby, životního 
     prost�edí a dopravy M�Ú Mirotice 

     Je víc než sympatické, že spole�enské 
akce po�ádané v Radobytcích vešly již v 
obecnou známost svým smyslem pro 
legraci, humor, recesi. Nejinak tomu by-
lo, když letos koncem �ervence uspo�áda-
li zdejší nadšenci, starousedlíci i chalupá-
�i, pod hlavi�kou místního Sdružení dob-
rovolných hasi�� již 8. ro�ník  náro�ného 
závodu jednostopých bezmotorových 
vozidel s dvou�lennými posádkami - Vel-
kou cenu Formule K (kolec) 1. Popularita 
této sout�že je již taková, že p�ilákala i 
pozorovatele z �ad redaktor� našeho listu, 
abychom  �tená��m p�iblížili  jak p�íjem-
né ovzduší celého odpoledne plného sou-
t�ží a zábavy, tak i  napínavou atmosféru  
samotného závodu, v n�mž bylo od po-
�átku z�ejmé, že zú�astn�ným borc�m 
p�jde o všechno. 
     Le� nep�edbíhejme.  V areálu na návsi 
p�ivítala p�íchozí hudba DJ Megá�e, neú-
navný moderátor (a jeden z hlavních or-
ganizátor�) Ladislav Fu�ík, stánky s ob-
�erstvením a hezké po�así. Areál se po-
stupn� zaplnil publikem a  d�tí bylo všu-
de jako smetí, protože úvodní odpolední 
sout�že byly ur�eny hlavn� jim. Sout�žilo 
se v hodu gumovkou (rekord 9,70 m), v 
podlézání la
ky p�i tanci na parketu (malá 
vít�zka Hani�ka dokázala zdolat "nížku" 
38 cm), v nejpomalejším projetí závodní-
ho okruhu Franty Podlešáka na kolech  
(zde, stejn� jako v  následující jízd� na 
rychlost, se absolutní vít�zkou stala An-

drea Fišrová) ,  uskute�nil se Jouzk�v b�h 
(místní obdoba b�hu Terryho Foxe), p�i-
pravena byla tombola pro d�ti a další 
menší sout�že. 
     Zna�nou pozornost publika p�ilákala 
jízda po lávce p�es požární nádrž. Dovol-
te, abychom stru�n� p�iblížili. Lávka byla 
zrádná: st�ední �ást podložena pneumati-
kami (tudíž proklat� pohyblivá) a široká 
pouhých 20 cm  (tyto záludnosti byly prý 
dílem autora projektu i konstrukce P. 
Trejly). N�co takového p�ejet na kole se 
zdálo nemožné. D�ti se však do sout�že 
vrhly srdnat�, z dosp�lých se žádný od-

vážlivec nenašel.  V 1. kole  se vykoupalo 
všech 9 závodník�, ve 2. kole projel 
(opravdu!) a vít�zem se stal Martin Král, 
za ním se pak umístil Dalibor Fajt (projel 
poctivé 3/4 trati) .  Všechny sout�že  byly 
dotovány zajímavými cenami, které byly 
zajiš
�ny s výraznou pomocí hlavního 
sponzora - firmy Scrap Praha (i dalších), 
�ást výt�žku z akce byla v�nována D�t-
skému domovu ve Zvíkovském Podhradí, 
který organizace SDH Radobytce dlouho-
dob� podporuje. 
     A kone�n� došlo na Velkou cenu. Zá-
vodu na okruhu s nebezpe�nými zatá�ka-
mi (pov�stná je p�edevším Presidents 
Kurwe) se zú�astnilo šest posádek. N�-
která vozidla poutala pozornost nápadi-
tým barevným �ešením karosérií, komfor-
tem interiéru (kobere�ky, polštá�ky), n�-
kte�í závodníci detaily své výstroje:  scifi 
kostýmy,  kosmonautické p�ilby, dokonce 
s �ešením pro umíst�ní rezervních pohon-
ných hmot  pro p�ípad naprostého ohrože-
ní (plechovky s pivem). Byla ur�ena depa  
- technická a �erpací místa. 
     Hned po startu si velmi slibn� vedl 
mladý tým z Cerhonic, také ob� radoby-
tecké posádky se držely velmi dob�e. 
Sahaly dokonce po vít�zství, avšak ztrati-
ly cenné vte�iny v posledním kole p�i 
zastávce v depu (pon�kud se jim protáhlo              
                              Pokra�ování na str. 5 

V Radobytcích stále v�dí, co je recese 
 

    Ohlédnutí za 8. ro�níkem Grand prix: Formule K 1 
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TJ Sokol Mirotice  -  turnaj v nohejbalu 

Tak už nám to zase za�ne, �íkají si žáci, 
jejich rodi�e i u�itelé. A jelikož škola je v 
každém míst� d�ležitou sou�ástí ve�ejné-
ho života, zeptali jsme se �editele Základ-
ní školy M. Alše v Miroticích Mgr. Pavla 
Fanty, co je tu pro nadcházející školní rok 
nového. 
   "U zápisu do 1. t�ídy bylo letos celkem 
21 d�tí, do naší ZŠ je jich p�ihlášeno 17. 
Pokud k nám všechny nastoupí, znamena-
lo by to mírný nár�st celkového po�tu 
žák�. Z lo�ské 9. t�ídy jich totiž odešlo 
osm, t�i žáci p�estupují na jinou školu, 
hlavn� z rodinných d�vod�. Ani tak však 
škola nedosáhne po�tu 153 žák�, který by 
odpovídal její plné ú�edn� stanovené ob-
sazenosti. Bude tedy pro nás nadále nutná 
tzv. výjimka z po�tu žák�, ale m�sto jako 
z�izovatel nám i tentokrát vychází vst�íc", 
�ekl �editel školy úvodem. 
   V pedagogickém sboru nedošlo ke zm�-
nám v po�tu pracovník�. Za odcházející 
u�itelku �eského jazyka nastupuje nová 
aprobovaná síla, ve ŠD bude pracovat jen 
pí u�. Vonášková, L. Koptová (�áste�ný 
pracovní úvazek) p�echází ze ŠD do ma-
te�ské školy. 
   Kroužky zájmové �innosti žák� se ško-
la bude snažit v nyn�jším rozsahu zacho-
vat, p�ípadn� rozší�it o n�jaký atraktivní 
obor. "Nov� by mohl vzniknout mysli-

vecký kroužek, který nám nabídl p. Polí-
�ek. A celkov� bychom velmi vítali zá-
jemce o vedení kroužk� z �ad ve�ejnosti, 
protože ze zkušenosti víme, že je-li ve-
doucím kroužku �lov�k, který není záro-
ve� u�itelem, d�ti si vytvo�í v��i n�mu 
bezprost�edn�jší, školou neovlivn�ný 
vztah, skute�n� jen na základ� zvolené 
zájmové �innosti", vysv�tluje �editel. 
   Ve škole bylo také leccos opraveno �i 
nov� z�ízeno. Byla nov� upravena �ást 
schodišt�, kde luxfery nahradila nová 
okna a vym�n�na skla v zábradlí, což 
bylo pro m�sto finan�n� zna�n� náro�né.  
Škola také ze získaného grantu po�ídila 
nové vybavení do t�locvi�ny (hrazda, 
šplhadla - ty�e i lana...), p�i�emž asi t�eti-
nu ceny hradila z vlastních prost�edk�. 
Byla vybavena druhá po�íta�ová u�ebna, 
takže pro práci na po�íta�ích se t�ídy už 
nebudou muset d�lit (celkem bude k dis-
pozici 18 žákovských po�íta��). Škola si 
také od �íjna bude svoji sí
 spravovat 
sama, ve spolupráci s firmou p. Matušky. 
   "Snažíme se vylepšovat prost�edí školy 
a nabízet v u�ebním programu v�ci pro 
d�ti zajímavé a p�itažlivé. Pokud jde o 
prost�edí, je p�ed námi nutnost zm�nit 
zp�sob vytáp�ní: ve škole nahradit koks 
(za což dnes hrozí vysoké pokuty) ply-
nem, v mate�ské školce jím nahradit elek-

trické vytáp�ní. Topný režim u plynu je 
mnohem pružn�jší, snadno regulovatelný, 
tudíž na vlastní spot�ebu tepla úsporn�jší. 
A pokud jde o zpest�ení u�ebního progra-
mu, cht�li bychom i letos zopakovat 
úsp�šný jarní kurs angli�tiny, pro prv�á�-
ky uspo�ádat t�ídenní "seznamovací" po-
byt v p�írod�. 
   Chceme minimalizovat odliv žák� do 
jiných škol, i když víme, že n�kdy rodin-
né podmínky �i pracovní p�íležitosti rodi-
�� tu hrají jaksi proti nám. D�láme však 
vše pro to, aby naše škola byla moderní a 
pro žáky p�itažlivá", uzavírá �editel Mgr. 
P. Fanta. 
                                      (mb) 

P�ed novým školním rokem 

     Dne 11. 7. 2007 TJ Sokol Mirotice 
uspo�ádal již 8. ro�ník tradi�ního turnaje 
v nohejbalu, který se konal na h�išti u 
sokolovny.  
     Celkem se p�ihlásilo 13 družstev, kte-
rá byla rozlosována do dvou skupin na 
základ� výsledk� z minulého ro�níku. 
     Zápasy se hrály na dva sety s tím, že 
první t�i družstva z každé skupiny po-
stoupí do finálové skupiny. 
     Z první skupiny postoupilo družstvo 
OOP �imelice, Papáto a Smetanova Lho-
ta  a z druhé skupiny Koller, Hasi�i a 
Zahrádka. 
     Družstva, která nepostoupila do finá-
lové skupiny, hrála mezi sebou o další 
umíst�ní.  

     Vít�zem tohoto turnaje se stalo druž-
stvo OOP �imelice a na dalších místech 
se umístila tato družstva :      
            2. Koller 
            3. Smetanova Lhota 
            4. Papáto 
            5. Zahrádka 
            6. Hasi�i Písek 
            7. Fuck Back 
            8. Kazbunda 
            9. P�ílepov 
          10. Machá�ek 
          11. Oslov 
          12. Ku�era ml. 
          13. Alabastr ml. 
 
     I p�es to, že se n�kolik družstev p�ed 

za�átkem z r�zných d�vod� omluvilo, tak 
ú�ast na turnaji byla velice dobrá. Po 
n�kolika letech se vyda�ilo kone�n� i 
po�así a turnaj se mohl dohrát až do kon-
ce. Ze strany hrá�� byl tento turnaj hod-
nocen velmi kladn�, a to jak ohledn� cen, 
tak i ohledn� zázemí. A již nyní všichni  
p�islíbili ú�ast na dalším ro�níku nohej-
balového turnaje.  
                                              (bv) 
 
Tímto TJ SOKOL Mirotice  -  oddíl vo-
lejbalu zve všechny p�íznivce tohoto 
sportu na Pou�ový turnaj ve volejbalu, 
který se bude konat 1. 9. 2007 na h�išti za 
sokolovnou. 

Pokra�ování ze str. 4 
 
�erpání pohonných hmot  -  povinného 
piva, anebo si již byli borci jisti ví�z-
stvím?), takže Cerhoni�tí byli v cíli první. 
Pak ovšem nastal problém: cerhonická 
posádka b�hem závodu nedo�erpala po-
vinný p�íd�l pohonných hmot. Po kratší 
porad� rozhod�ích a tra
ových komisa�� 

jí nicmén� první místo p�i��eno bylo. Oba 
týmy z Radobytec se umístily na 2. a 3. 
míst�, následovaly Boudy a  oba celky z 
Lu�kovic. (Práv� Lu�kovickým byla ud�-
lena zvláštní cena za nejnápadit�jší 
design vozidel i výstroje.) Za p�ítomnosti 
prezidenta Radobytec Jana Vohryzky 
byly p�edány hlavní ceny, zn�l vít�zný 
pok�ik, potlesk, bouchalo šampa�ské... 

(jak je na každé F 1 zvykem). 
    Kdo tam nebyl, o kus dobré zábavy 
p�išel.Ve�er pak následovala tane�ní zá-
bava s hudbou skupiny Trik a SDH Rado-
bytce si m�že p�ipsat do kroniky další 
výbornou spole�enskou akci, na jakou se 
jinde široko daleko nezmohou! 
 

                           M. Bartošová 
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   Letošní 4. Mirotické setkání... (poprvé 
jako dvoudenní festival) m�lo všechna 
pot�ebná plus: hodnotný program, bez-
chybnou organizaci, p�kné po�así a  
dobrou návšt�vnost. 
   Festival zahájil starosta m�sta Mgr. 
Milan Brunclík a spolu s ním �estný host 
Jaroslav M. Vojna (pravnuk Mikoláše 
Alše), který krom� památky svého prad�-
da p�ipomn�l i chystanou velkou podzim-
ní alšovskou výstavu v Praze. 
   Moderáto�i Martina Prášilová a Václav 
Jakoubek seznámili p�íchozí s celým pro-
gramem i doprovodnými akcemi a již p�i 
prvním p�edstavení (Husy na tahu), kdy 
na pozdrav herce A. Novotného zazn�lo 
hromové d�tské "Dobrý den!" zapln�ného 
divadelního stanu se dalo tušit, že poho-
dová vst�ícnost je a bude vzájemná. 
   To se také b�hem celého bohatého pro-
gramu potvrdilo. Není zde prostor na 
"analýzu" všech po�ad�, které bylo po 
oba dny možno vid�t a slyšet, snad sta�í 
pár p�ipomínek. Nap�íklad, že d�tské 
publikum skv�le reagovalo na všechny 
"své" pohádky i na ú�inkující, z nichž 
n�které už dob�e zná, mj. i ze Zimního 
divadýlka (J. B. Reidinger, S. Krobová). 
Že dosp�lí stejn� reagovali na "své" mu-
zikanty (Ivan Hlas Trio, Jim �ert,Ivo 
Jahelka...), že s velkým zájmem se setka-
la i myšlenkov� náro�n�jší hra Kašpar 
Rek (Divadlo Kvelb), že jako sta�í známí 
byli vítáni Z. Kor�ián a Studio GAGA s 
jejich svérázným humorem, že vlastn� 
všechna p�edstavení a koncerty m�ly své 
p�íznivce a živý ohlas. A že Teátr Víti 
Mar�íka, který v ned�li odpoledne výbor-
n� pobavil Šípkovou R�ženkou, svým 
ve�erním p�edstavením Rómea a Júlie (ve 
zcela originálním i p�sobivém pojetí, jak 
p�edstavit klasickou tragédii v komediální 

podob�, v níž se p�itom daly zaslechnout 
i p�vodní shakespearovské verše a která 
neporušila d�jovou p�edlohu) celé letošní 
4. Mirotické setkání loutek a hudby 
opravdu d�stojn� završil. 
    A jak hodnotí letošní ro�ník zakladatel 
a organizátor (a také dramaturg) této nové 
mirotické tradice Ladislav L. Tomeš? 
"Stru�n�: jsem spokojen. Všechny pro-
gramy prob�hly ve stanovených �asech, 
organiza�n� byly oba dny bez vady - tady 
bych cht�l pod�kovat všem kamarád�m a 
dobrovolník�m, kte�í všechno pot�ebné 
perfektn� zvládli. A velký dík pat�í samo-
z�ejm� všem sponzor�m. Publikum bylo 
vzorné, nikde ani náznak n�jakého inci-
dentu a p�estože se v okolí konaly další 
lákavé akce, návšt�vnost byla  dobrá. 

Možná že kdyby byla n�jak "rekordní", 
prostory by už nedosta�ovaly a tla�enice 
a nával by pokazily tu velice p�íjemnou 
atmosféru, která tu vládla." 
    Také o doprovodné akce byl zna�ný 
zájem a ke spokojenosti všech dob�e fun-
govalo i hojn� využívané ob�erstvení. 
Kultivované chování veškerého publika 
skute�n� nebylo narušeno ani sebemen-
ším stínem. Výt�žek z prodeje loutek i 
obrázk� J. M. Vojny bude použit pro or-
ganizaci p�íštího, 5. Mirotického setkání 
loutek a hudby - pozváním na n� se také 
oba moderáto�i v záv�ru festivalu s publi-
kem rozlou�ili. 
                                  M. Bartošová 

Na ostrov� vládla pohoda  -  Dojmy ze setkání loutek a hudby 

     Dne 11.8.2007 se sešla zhruba sedm-
desátka d�tí z Miroticka, Písku a Prahy 
aby spolu strávila  týden prázdnin v Re-
krea�ním za�ízení Lu�kovice.  
     Toto rekrea�ní za�ízení je, podle mého 
názoru, pro rekreaci d�tí ideální. Louka – 
les – �eka. Jist� i ve vás vyvolává tu 
správnou letní náladu. K tomu velká klu-
bovna, �istá jídelna a výborná kuchyn�. I 
ubytování není co vytknout: pro 5 spo-
lubydlících spole�ná sprcha a wc. 
Zbývá dát dohromady desítku plnoletých, 
správn� zapálených nadšenc� a letní tábor 
pro d�ti je tady! Není to však  tak jedno-
duché……. 
     Táborový program se vždy p�ipravuje 
v �asovém p�edstihu. Letošní celotáboro-

vá hra seznamovala d�ti se sedmi divy 
sv�ta. Úvodní scénka p�enesla všechny 
p�ítomné diváky do starov�ku. Zeus 
(Libor Vokatý) po boku své ženy Hery 
(Martina Vokatá) p�edstavil d�tem sedm 
div� sv�ta. Protože však nebyl spokojen 
s chováním, rozhodl se lidem   divy ode-
brat. Pov��il d�ti, aby pln�ním r�zných 
úkol� získaly divy zp�t. Dozv�d�ly se p�i 
tom r�zné zajímavosti. Nap�. i to, že Ale-
xandrijský maják byl vysoký 70 m, Diova 
socha byla ze slonoviny a zlata, Mauzole-
um v Halikarnasu bylo vyzdobeno socha-
mi v nadživotní velikosti, Rhódský kolos 
m�l chránit p�ístav p�ed nájezdy pirát�, 
Semiramidiny zahrady byly zavlažovány 
d�myslným potrubím, Artemidim chrám 

v Efesu byl zni�en šílencem a pyramidy 
v Gíze sloužily jako hrobky faraón�. 
     Tábor navštívili i �lenové Sboru dob-
rovolných hasi�� v Myšticích. D�tem 
p�edvedly tzv.“útok“ a pak je nechali 
prohlédnout dovezenou techniku. Zbyl i 
�as na vodní bitvu.  Nadšení z této ná-
všt�vy dokumentují fotografie, které m�-
žete shlédnout na webových stránkách 
ob�anského sdružení v rubrice FOTOGA- 
LERIE (http://mpaprsek.ic.cz). 
Díky za jejich volný �as, který d�tem 
v�novali. 
     Novinkou byl i „táborový obchod“. Za 
táborové peníze si zde d�ti mohly vybírat 
odm�ny podle svého gusta. Sortiment byl 

V. TÁBOROVÉ SETKÁNÍ 
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Nabízíme k pronájmu administrativní budovu v obci Mirotice o celkové vým��e 440m2 (p�ízemí + 1. patro). Sou�ástí jsou 
kancelá�ské prostory,  zasedací místnost,sociální za�ízení, kuchy� a parkovací místa p�ed objektem.Objekt je vhodný i pro 
lehkou výrobu.  Kontakt: Vladimír Janicki,   tel: 777 773276 

rozmanitý. Od sponek do vlas� pro parád-
nice, p�es obaly na mobil pro v��né tele-
fonisty až po skute�ný skateboard pro 
pravé „spor
áky“. Zajímavé bylo, jak se 
d�ti rychle nau�ily p�epo�ítávat a oriento-
vat v našem m�novém táborovém kurzu. 
Nejvíce na odbyt šly prstýnky – pro ma-
minky. 
Dva ve�ery d�tem vyplnily diskotéky. 
Zhlédli jsme zda�ilá vystoupení �lenek 
Aerobic clubu SOLE pod vedením Jarky 
Benešové z Písku. K táboráku si d�ti p�i-
pravily vlastní program. Byli jsme p�e-
kvapeni, jak zda�ilé a vtipné scénky d�ti 
p�edvedly. Fantazie jim rozhodn� nechy-
bí. 
Na tábo�e též fungovala e-mailová pošta. 
Bohužel tradi�ní pohledy, dopisy a kore-
sponden�ní lístky si své adresáty nenašly 
v�as. Byly doru�eny až po odjezdu. Ve-
dení tábora, správa objektu i zam�stnanci 

pošty se moc všem omlouvají.  
     Již popáté p�ipravilo Ob�anské sdruže-
ní Mirotický paprsek pro d�ti letní tábor. 
Cílem t�chto tábor� je poznat se lépe 
navzájem, navázat nová p�átelství a hlav-
n� se pobavit a zasportovat ješt� než za-
�nou školní povinnosti. Táboroví pracov-
níci mají statut dobrovolníka. Znamená 
to, že pracují pouze za stravu a ubytování. 
Jejich hlavní odm�nou je míra spokoje-

nosti d�tí. Je to hodn� nebo málo? Kdo 
z vás, vážení �tená�i, „by do toho šel“? 
Jsem  ráda, že se tito dobrovolníci každý 
rok najdou. Je vid�t, že nám -  dosp�lým 
není jedno, co se d�je s d�tmi kolem nás. 
Protože po�et d�tí p�ihlášených na tábor 
každým rokem stoupá, jsme toho názoru, 
že vynaložená energie se nám vrací. Sna-
žíme se smyslupln� vyplnit d�tem  volný 
�as. Snažíme se ukázat jim, že odpo�ívat 

neznamená jen sed�t p�ed obrazovkou TV 
nebo PC. Bavit se neznamená sed�t 
v part� na odlehlejším míst� a kou�it �i se 
propašovat do herny nebo restaurace a 
zkoušet svá první seznámení s alkoholem 
�i marihuanou. Legrace se dá zažít i p�i 
dob�e p�ipraveném  programu,  p�i spo-
le�ném sportu s dosp�lými, nebo t�eba p�i 
vystoupení u táboráku (recesní �ísla:„Eva 
a Vašek“, „Travestishow“ „H�íšný ta-
nec“- p�ipomínám  pro zú�astn�né). 
Ráda bych na tomto míst� za organizáto-
ry tábora všem táborovým pracovník�m 
pod�kovala za jejich velice osobní a ka-
marádský p�ístup ke sv��eným d�tem, za 
úžasnou trp�livost a také nezištnost, se 
kterou tábor pomohli nejen p�ipravit, ale i 
úsp�šn� absolvovat 
Pod�kování pat�í: Zdence Liškové, Hon-
zovi Liškovi, Iv� Jirušové, Ev� Bará�ko-
vé, Ilon� Cíchové, Marušce Kytkové, 
Hance Kolínské, Terezce Fuksové, Ev� 
Macha�ové, Monice Smejkalové. Dále 
d�kuji všem ostatním, kte�í s p�ípravou 
tábora pomáhali. Zejména Petru Bará�ko-
vi, Petru Kolínskému, Liboru Vokatému, 
Radkovi Koženému, Hance Liškové, Kat-
ce Kozákové a R�že Pet�íkové. 
     D�kujeme i m�stu Mirotice za pomoc 
p�i zhotovení fotografií ur�ených nejen 
d�tem, ale i pro propagaci sdružení. 
 

Za organizátory a vedení tábora 
                                     Martina Vokatá 
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1. 9. 2007  Volejbalový turnaj 
                  8.00 h�išt� za sokolovnou 
  
1. 9. 2007  Pou�ová zábava 
                  Hraje  DD Combo 
                  20.00 sokolovna 
  
2. 9. 2007  Mirotická pou� 

Kulturní  
a sportovní akce 
 

    ( v Miroticích a okolí ) 

� ����� ���� 	 � 
 �����	 � � �� ����� ���� 	 � 
 �����	 � � �� ����� ���� 	 � 
 �����	 � � �� ����� ���� 	 � 
 �����	 � � � ����
 

V m�síci zá�í se dožívají krásného v�ku tito naši spoluob�ané:   

Ludmila T�mová, Mirotice  
Marie �u�ínová, Radobytce 
Anna Mžíková, Jarotice 
Anna Kopecká, Mirotice  
Milada Va�á�ová, Mirotice 
Zden�k Hájek, Mirotice 
Libuše Mrázová, Mirotice 
 
 
Srde�n� blahop�ejeme  a do dalších let p�ejeme hodn� zdraví, št�stí a  
spokojenosti. 

                  M�sto Mirotice 

     V termínu 25.7.  -   29.7.2007 se naši 
kluci ú�astnili letního soust�ed�ní v 
p�ekrásném letním areálu  Radomyšl. 
Soust�ed�ní se zú�astnilo 16 kluk� v do-
provodu t�í trenér� /Petr Ku�era, 
Ríša Nosek, Mirek Procházka/, šéfkucha-
�e / Míra Petráš/ a zdravotnice / Iva 
Jirušová/. Nádherný areál dovoloval veš-
keré možnosti využití, bazén, kurty, 
h�išt�, stolní tenis atd. Tréninky probíhaly 
3 x denn� s dalšími dopl�kovými 
sporty. Sou�ástí byl i závod v triatlonu 
což bylo 200 m plavání, 10 km na 
kole, 3 km b�h. Vít�zem kategorie star-
ších byl Adam Ku�era, mezi mladšími 
vyhrál Marek Vohryzka a Martin Kiss. O 
celodenní stravování se staral vzorn� 
Míra Petráš, který dokázal vykouzlit neu-
v��itelné lah�dky. Dobrou náladu, 
utišování bolesti, pofoukání atd., o to vše 
se starala Iva Jirušová. Myslím, 

že celé soust�ed�ní byl pro všechny neza-
pomenutelný zážitek a již te	 se 
chystá p�íprava na další rok. Kluci byli 
výborní a vše v pohod� zvládli. 
Jist� zajímavou pro všechny byla záv�-
re�ná ve�erní stezka odvahy, v�tšina 
kluk� by
 s vyd�šeným výrazem cestu 
prošla, byla však malá skupinka, která 
moc hrdinství neukázala  a radši druhý 
d e n  z a  t r e s t  u k l í z e l a  . . . . . 
 
 
Ú�astníci: 
Adam Ku�era, Dan Raj�in, Michal Vo-
hryzka, Honza Ebert, Petr Texler, Vojta 
Procházka, Saša Nosek, Filip Jiruš, Kuba 
Rybák, Marek Vohryzka, Michal 
Barabáš, Martin Kiss, Honza Petráš, Míra 
Kotmel, Mat�j Toman. 
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P�ípravka na soust�ed�ní 



Dne 7.8. po vydatných srážkách, 
které podle našeho laického m��ení do-
sáhly v Miroticích hodnoty 150 mm, vy-
stoupila voda v Lomnici na úrove� t�sn� 
pod hranici III. stupn� povod�ové aktivi-
ty /SPA/. Pro orientaci I. stupe� 60 cm, 
II. stupe� 75 cm a III. stupe� 95 cm. Vo-
da kulminovala 8.8., kdy dosáhla 92 cm a 
následující den ve 20.00 hod. již klesla na 
úrove� 74 cm. Tato první vlna odezn�la a 
údaj na vodo�etné lati 11.8. v 20.00 h. 
nám �íkal, že p�i výšce hladiny 45 cm 
protéká Lomnicí za každou sekundu 9 
m3. 

Tento stav se však za�al m�nit 
v poledne 12.8. Ve 12.30 dosáhla hladina 
I. SPA. Na základ� této skute�nosti byla 
svolána povod�ová komise. Po�ínaje 
tímto okamžikem za�ala povod�ová ko-
mise monitorovat vývoj situace. Byl kon-
taktován krizový štáb v Písku, povod�o-

vá komise v Blatné, správce rybníku La-
bu
 a další. Dále pak od 16.00 hod. byli o 
vývoji informováni obyvatelé kolem �e-
ky. V 17.00 hod. dosáhla hladina II. SPA. 
Povod�ová komise zasedala nep�etržit�. 
Ve 21.00 hod. byli znovu informováni 
majitelé nemovitostí kolem �eky. Majitel 
domu �p. 135 p. Kr�ta /d�m mezi �ekou 
Laj
ákem/ evakuován ve 21.45 hod. 

Ob�ané v sousedství Kost�atec-
kého potoka v Lu�kovicích byli informo-
váni v 0.30 hod. T�etí SPA byl vyhlášen 
v 1.05 hod. 13.8. 2002. Ve 4.50 byl stav 
na vodo�etné lati 180 cm, v 5.45 hod. 
182 cm, v 6.00 hod. jsme byli informová-

ni z krizového centra v Písku, že došlo 
k protržení Metelského rybníka. 

V 6.05 hod. je sirénou oznámena 
p�ívalová vlna. V tomto okamžiku byla 
hladina proti domu pí. Louženské 50 cm 
pod silnicí. V  7.30 je voda v dom� �p. 51 
a v 8.00 hod dosáhla hladiny k pošt�. 
V 9.00 hod kulminuje I. vlna. D�m �p. 
135 je zatopen pod pavla� / asi stav 
z roku 1890 a 15.3. 1940 /. 

P�i následné siln�jší vln� se hla-
dina ustálila ve 12.00 hod. V tuto dobu je 
d�m �p. 135 /Kr�t�/ zatopen 140 cm nad 
pavla�. Ve 13.30 již hladina poklesla o 
60 cm. Ve 14.00 hod. dostáváme infor-

maci o protržení posledního rybníku. Na 
klesající hladin� Lomnici tato skute�nost 
již nebyla zpozorována. 

P�i kulminaci II. vlny ve 12.00 
hod. byla vodo�etná la
, jejíž stupnice 
ode�ítá stav do 200cm, zhruba 170 cm 
pod hladinou. Ustálená hladina ve 12.00 
hod dosáhla úrovn� 170 cm nad 100 letou 
vodu.  
 
Objekty zasažené povodní                    79                           
Zatopené byty s trvalým pobytem        20                                           
Po�et zatopených byt� k rekreaci         17                                            
 
Na základ� metodického pokynu byl 
zpracován výkaz škod. 
-  na nemovitém majetku státu  
                              39.320.000,- K� 
-  na nemovitém majetku kraje 
                              15.120.000,- K� 
-  na nemovitém majetku m�sta 
                                           6.925.000,- K� 
-  na nemovitém majetku podnikatel�
                              19.533.000,- K� 
-  na movitém majetku podnikatel� 
                                           5.913.000,- K� 
-  na nemovitém majetku ob�an� 
                                 8.201.000,- K� 
-  na movitém majetku ob�an� 
                                 7.038.000,- K� 
-  na nemovitém majetku právnických  
   osob                                   160.000,- K� 
-  na movitém majetku právnických osob
                                   248.000,- K� 
celková škoda              102.458.000,- K� 
 

                                            (FH)                                                                                                                                   

 

Jak to bylo p�ed 5 lety 
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